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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE PATRAIX

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
PATRAIX DEL DIA 5 DE JULIOL DE 2018

En el C.M.S.S Patraix, situada en la C/ Salabert, 13, a les 19 hores del dia 05 de juliol de
2018. Davall la Presidència del Vicepresident Sr. Carlos Galiana Llorens, es va reunir en sessiò
ordinaria, el Consell de Districte de Patraix, amb l'assistència del components del mateix, pel
Grup Compromis, el Sr. Artur García i Lozano , el Sr. José Figuera Més i la Sra. Silvia
Peñarrubia Soto ; pel Grup Socialiste, la Sra.  Josefina Pardo Saez   i el Sr. Francisco Javier
Guillot Pipaón; pel Grup València en Comú, el Sr. Alfonso Ramón García ; pel Grup Popular, la
Sra.Ana Arbaizar Martínez i pel Grup Ciutadans, el Sr. José Forner Cervilla i la  la Sra. Susana
Reich Scorssone i la Regidora del Grup Ciutadans, la Sra. Amparo Picó Peris, actuant com a
Secretaria la Sra. María José Beltrán Momblanch. No assistix el President Sr. Vicent Sarriá
Morell, els vocals del grup popular, la Sra. Adriana Hernández Massotti   i el Sr. Vicent Orts
Llacer, la vocal del Grup Socialista la Sra. Mª. Jesús Cabel Sanchez i  el vocal del Grup Valencia
en Comú el Sr. Vicente Ortuño Requena.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació de l´acta de la sessió anterior, de data de 19 d´abril de 2018

Per el Sr. Vicepresident es dona la benvinguda als asistents i a la Sra. Regidora Amparo
Picó del Grup Ciutadans, pasant a tractar el primer punt del día. No es dona lectura del acta de la
sessió anterior per coneixer els senyors vocals el seu contingut.

 Somessa a votació es aprovada por unanimitat.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presidència del Consell

Per el Sr. Vicepresident s´informa que tal i com s´ha realitzat en els consells celebrats, les
preguntes presentades han sigut contestades i enviades via email antes de la celebració de esta
sesió.

 Convocatòria DecidimVLC 2018

 Primer moltes gràcies a les persones que han participat en el grup de treball de la Junta
Municipal per debatre i fer propostes des del grup.

Tenim un total de 540 projectes per a tots els districtes de la ciutat molt diversos que
mostren com la ciutadania aposta per:

- Propostes que respecten el medi ambient, amb més parcs i horts urbans.

- Propostes que busquen reapropiar-se de l'espai públic des del col·lectiu

- Propostes que aposten per més zones verdes.

- Propostes de zones esportives en els districtes que siguen espais de trobada entre la nostra
joventut.

- Proposades que continuen apostant per la mobilitat sostenible i la sostenibilitat.

S’han presentat als districtes d’aquesta JMD un total de 60 projectes.

Patraix: 30

Jesús: 30

D’ells, s'han consensuat i prioritzat per part del grup de treball de la Junta Municipal
aquests projectes:

Patraix: 6
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Puesta en valor de la Creu del Mig Cami de Sant Isidre

Ampliación del "Parking" disuasorio del solar del Metro en Barrio San Isidro

REDUCCIÓN BRECHA DIGITAL PERSONAS MAYORES

Murales artísticos en fachadas del Casco Histórico de Patraix

Renovación del parque infantil de C/ Manuel Simó y conversión en parque natural

Cambio de farolas de carretera en el barrio de Patraix

 Jesús:7

REDUCIR LA FUENTE DE PLAZA CÁNONIGO ROGER CHILLIDA EN SAN MARCELINO

Pistas polideportivas entre el Bulevar Sur y Gaspar Aguilar

Jardines en República Costa D'Ibori (Jardines C/ Costa de Marfil)

Arreglo y mejora de la pista de patinaje

Zona de Petanca entre la Plaza Segovia y Boulevar Sur

REDUCCIÓN BRECHA DIGITAL PERSONAS MAYORES

Reubicación de los armarios situados en el nº 3 de la calle San Marcelino

A banda, s'han presentat, :per part de la ciutadania un total de

Patraix: 24
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Renovar alumbrado en c/ Camino Nuevo de Picaña del 1 al 49 y 2 al 12ac

RUIDO DE AVIONES Y CONTAMINACIÓN DEL AIRE

Arreglar solar subestación Patraix y Calle Campos Crespo

CONTINUAR CARRIL BICI DE AVD. TRES CRUCES EN INTERSECCIÓN CON C/ TRES FORQUES

ZONA VERDE Y EXPROPIACIÓN EN CALLE FRAY JUNÍPERO SERRA

Pacificació del trànsit a l'entorn del carrer Beata Inés i Venerable Agnesio / P

Jardí-zona verda al carrer Josep Sanchis

Parque adaptado para personas con discapacidad

Mejora parques infantiles Patraix, Favara

Instalación de Baños Públicos en el Parque Enrique Granados

Biblioteca San Isidre

Zona para perros en Sant Isidre

PARQUE INFANTIL NATURAL

REDUCIR Ó SUSTITUIR LAS LOSETAS DE BOTONES DE LOS PASOS DE PEATONES

MEJORA DE LA CIRCULACIÓN DE LA CALLE JUAN DE GARAY (PATRAIX- HOSPITAL PESET)

Contenedores de residuos cómodos y limpios para tod@s,y personas movilidad reduc

PAS A PAS

ACTUALIZACIÓN DEL PARQUE TRES FORQUES-CHIVA

CONTINUAR CARRIL BICI DE AVD. TRES CRUCES EN INTERSECCIÓN CON C/ TRES FORQUES

Asfaltado calle músico Gomis.

Características de los árboles de las plazas del Distrito de Patraix

Jardín-Parque Gaspar Aguilar-Nicolás Factor-Pérez Fúster Metge-Franco Tormo

Ampliación del "Parking" disuasorio del solar del Metro en Barrio San Isidro

Peatonalizar la Calle Chelva en Valencia ciudad

 Jesús:23
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Pista de bàsquet coberta

Centro juvenil en el barrio de Sant Marcel·lí

ACONDICIONAMIENTO Y APERTURA AL USO PÚBLICO DEL ANTIGUO PARQUE DE ARTILLERIA

ANTIHECES DE PERROS

SOSTENIBILIDAD ENERGETICA DE LA ILUMINACION DEL CAMPO MUNICIPAL DE SAN MARELINO

CUIDADO PARQUE DE LA RAMBLETA

Urbanización descampados entorno de la calle Salvador Perlés y Soto Micó

Carril bici C/ Jesús

UNA NUEVA BIBLIOTECA PARA EL BARRIO DE LA RAÏOSA

MILLORA DE LA MOBILITAT A SANT MARCEL•LÍ

ADECUACIÓN Y URBANIZACIÓN DE LAS CALLES QUE LINDAN CON LAS VÍAS DE TREN Y MACOSA

Jardín en La Raiosa

Reasfaltado del deteriorado CARRIL BICI entre C/URUGUAY y C/ROÍS DE CORELLA

APACIGUAR EL TRÁFICO EN LA C/ SAN VICENTE MARTIR (SAN MARCELINO - GIORGETA)

Zonas de aparcamiento para coches, para la zona de Creu Coberta

Espacio cerrado para uso y disfrute de perros en el barrio de Senabre

Ampliación paneles fonoabsorventes situados entre V-30 y Ciutat de l'Aprenent

URBANIZACIÓN INTEGRAL DEL VIAL ENTRE EL TANATORIO MUNICIPAL Y LA V30

CAMBIO DE CONTENEDORES DE RESIDUOS Y OTROS

Centro Cívico Polivalente Alqueria Benimasot

MEJORA URBANIZACIÓN Y ASFALTADO DE CALLES EN EL BARRIO CAMI REIAL

ACONDICIONAMIENTO ROTONDAS SAN VICENTE MARTIR – J0SE SOTO MICÓ – CV-400

Renovación alcorques distrito 9 -Jesús-

Ara, és el moment de donar suport als projectes perquè passen a la següent fase, a l'estudi
dels serveis tècnics. Són 30 suports per als projectes dels districtes de la ciutat i 15 per als
projectes dels pobles.

Podeu anar a rebre informació o suport per a participar  en les  Juntes Municipals i als
Centres Municipals de Joventut. Aquesta . Cadafase per a donar suport acabarà el 5 de Juliol
persona tindrà 5 suports i pot canviar-los fins al últim dia.
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Després de l'estudi dels equips tècnics, les propostes que siguen viables passaran a la fase
de votació final, que serà del 15 al 30 de Setembre.

 Reglament de participació

 En aquest moment des de la Regidoria de Participació estan realitzant l'esborrany del futur
reglament de participació i la modificació del reglament orgànic de l'administració en els
articulats que regulen les Juntes Municipals de Districte. Aquest reglament  té  com a base el
model de participació, que va ser el resultat d'un procés de participació ciutadana. 

S'ha realitzat la primera consulta pública i es finalitzarà la redacció de l'esborrany en tornar
de l'estiu. Després es donarà a conéixer a la ciutadania per fer les propostes oportunes.

 Subvencions de participació

Com us vàrem informar, el passat mes de març és varen aprovar les convocatòries per a
subvencions destinades a entitats ciutadanes per al desenvolupament de projectes de participació
ciutadana dirigides al foment de l'associacionisme. La quantitat de 215.000 euros, s'ha distribuït
entre les 7 Juntes Municipals de Districte de la següent forma:

Junta Municipal de Ciutat Vella 19.000,00 €

Junta Municipal d’Abastos 26.700,00 €

Junta Municipal de Russafa 38.400,00 €

Junta Municipal de Patraix 26.000,00 €

Junta Municipal de Trànsits 44.000,00 €

Junta Municipal de Marítim 41.400,00 €

Junta Municipal d’Exposició 19.500,00 €

En aquests moments no pot determinar-se la quantia definitiva assignada en concepte de
subvenció a cada entitat, ja que conforme a les bases de la convocatòria, es constituirà una
Comissió Tècnica de Valoració en cadascuna de les Juntes Municipals de Districte que avaluarà
els projectes que es presenten en la seua demarcació territorial. Aquesta comissió es reunirà a
partir de la setmana del 2 de Juliol.

Després de la valoració de les sol·licituds admeses, s'elaborarà una proposta de resolució
en la qual es concretarà el resultat d’aquesta, tenint en compte els criteris de concessió i les
disponibilitats pressupostàries. En l'informe es relacionarà les entitats sol·licitants, la puntuació
obtinguda, les actuacions a subvencionar i la quantia de la subvenció a concedir. Els acords de
concessió de subvencions es trobaran disponibles en la web municipal.

Els projectes que hem rebut en aquesta junta municipal són:
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DATA DE PRESENTACIÓ Nº REGISTRE ENTITAT LÍNEA
ACTUACIÓ PRESUPOST

04/05/2018 00118 2018 18660 01 - Asoc. COTLAS 1 y 2 2.500,00 €

07/05/2018 00118 2018 19026 02 - Asco. Asperger Valencia 2 2.500,00 €

08/05/2018 00107 2018 2765 03 - Asoc. Cultural Olivereta 2 2.500,00 €

09/05/2018 00118 2018 19668 04 - CALCSICOVA 1 2.500,00 €

10/05/2018 00107 2018 3016         05 - ASOC. VECINOS FAVARA 2 2.375,50 €

10/05/2018 00118 2018 20079     06 -Asoc. Mujeres con discapacidad
Xarxa 2 2.500,00 €

10/05/2018 00118 2018 20019 07 - ONGD "ASKAN WI" 2 2.500,00 €

11/05/2018 00106 2018 02142 08 - Asoc. Vecinos La Torre 2 1.263,00 €

11/05/2018 00107 2018 03059 09 - AAV. Creu Coberta 2 2.500,00 €

11/05/2018 00107 2018 3117 10 - AVV. San Vicente Ferrer 1 2.000,00 €

12/05/2018 00118 2018 43431 11 - Asco. Boliviana en España 2 2.500,00 €

14/05/2018 00118 2018 20513 12 - AAVV. San Marcelino 2 2.500,00 €

14/05/2018 00118 2018 20558 13 - Asociación Proted 2 2.000,00 €

14/05/2018 00118 2018 20472 15 - Asoc. Esclerosis Multiple
Virgen Desamparados 1 2.500,00 €

14/05/2018 00107 2018 3252 15 - Asociacio Veinal Patraix 1 y 2 2.500,00 €

15/05/2018 00110 2018 43021 17 - AAV. Senabre 1 y 2 1.950,00 €

11/05/2018 00118 2018 20196       18 - Grup Scout Fénix 215 2 2.500,00 €

10/05/2018 00118 2018 20163       19 - Asoc. CUYJU 2 2.500,00 €

11/05/2018 00118 2018 20382         20 - LA FINESTRA NOU CIRC 2 2.500,00 €

11/05/2018 00118 2018 20306       21 - ODONTOLOGIA SOCIAL 2 2.500,00 €

30/04/2018 00118 2018 17720       22 - AVV. San Isidro 2 1.515,00 €

 
   

  48.603,50 €

La petició de subvenció de la AVV de la Torre es tramita per la Junta Municipal de
Russafa.
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Intervencions veïnals:

És important que quan la ciutadania fa una pregunta per al consell de districte, determine
bé la pregunta que es vol fer per facilitar la resposta al servei corresponent, indicant clarament la
pregunta que es vol fer, especificant si es refereix a un lloc determinant, indicant-ho bé.

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Propostes dels Grups de Treball

Grupo de Trabajo de Urbanismo

 En primer lugar interviene el Vocal Coordinador del Grupo de Trabajo de Urbanismo, Sr.
Javier Guillot Pipaon, indicando que durante este mes se ha trabajado en el Grupo de Trabajo de
Urbanismo en el tema de la consulta ciudadana. Se han tenido dos reuniones, de las que han sido
seis propuestas del Distrito de Patraix y siete del Distrito de Jesús. Hoy día 5 de julio termina el
plazo de votación para dar apoyo a las propuestas. Mañana comienza el estudio de las propuestas
y el 15 de septiembre se votarán.

Finaliza su intervención indicando que en el mes de septiembre está prevista una reunión
con la Regidoría de Jardines y Residuos Solidos, con la Sra. Regidora Dª Pilar Soriano y otra
reunión con el Sr. Presidente de la Junta, Regidor de Urbanismo, para tratar aquellas propuestas
que se realizaron en el Grupo de Trabajo con el fin de aclarar algunos aspectos.

 Grupo de Trabajo de Bienestar Social

  En segundo lugar interviene el Vocal Coordinador del Grupo de Trabajo de Bienestar
Social, Sr. Alfonso Ramón García, indicando que no ha habido reunión del Grupo de Trabajo. Si
bien, está prevista dicha reunión para el próximo 15 de septiembre.

 Grupo de Trabajo de Cultura

 

 Pren la paraula el Vocal Coordinador de Cultura, Sr. Artur Garcia i Lozano, i passa a llegir
el acord adoptat en la Comissió de Cultura de 7 de juny, elevant al Consell el següent dictamen: 

"En la Comissió de Cultura realitzada en els locals de la Junta Municipal es van prendre els
acords següents:

1. Confirmar les dates per als certàmens culturals pendents d'enguany i que organitzen esta
Junta

               a. XX Trobada de Bandes . Es realitzara el 15 de Setembre a les 10,30 hores en
els locals del Centre de La rambleta.

               b. II Trobada de Cultura . Es realitzara el 25 de Novembre a realitzar en els locals
de La Rambleta sítia en el carrer Pius XI de València. Dara començament a les 11 hores.
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2. Proposar com a Presidents dels Certàmens a realitzar a les següents persones

       a. Certamen de Còmics ...............................D. Francisco Roca

       b. Certamen de fotografia.............................D. Rafael Solaç Albert

       c. Certamen de Literatura ............................D. Juan Ramon Barat Dolz

       d. Certamen de Redacció Escolar ...............D. Rodolfo Izquierdo

Somés a votació es aprovat per unanimitat.

 3. Felicitar a l'associacion de Veïns Creu Coberta per la celebració de la semana Veïnal
que realitze del 4 al 10 de Juny.

 Escrit aprovat per unanimitat per tots els vocals de la J.M. Patraix:

Els vocals de la J.M. Patraix volen expressar la satisfacció pel trasllat de la subestacion
elèctrica sítia en este districte. Ha sigut una revindicacion que els vocals d'esta Junat han
sol·licitat des de fa anys per unanimitat , per la qual cosa volem traslladar les felicitacions a tots
aquelles institucions que han col·laborat per al seu trasllat: Ajuntament , Ministeri i Associacions
veïnals. Així mateix , sol·licitem es valore que la nova instal·lació , projectada en terrenys
annexos al cementeri de València , es realitze subterrània i compacta per seguretat
mediambiental". 

Pren la paraula el Sr. Vicepresident Carlos Galiana, indicant que podem estar tots contents
per el trasllat de la Subestació Elèctrica de Patraix.

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000153-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal de Grup Ciutadans, José Forner Cervilla, sobre millora de la neteja
d'avingudes, carrers, places i solars en l'àmbit de la Junta de Districte de Patráix

MARIA AMPARO PICO PERIS - REGIDOR/A - GRUP MPAL.CIUTADANS-PAR.
CIUTADANIA(C'S)

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL PORTAVOZ DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSÉ FORNER CERVILLA EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE PATRÁIX

Según el primer barómetro municipal de marzo de 2017, la limpieza de nuestras calles y
barrios ocupaba el segundo lugar en importancia en la escala de los problemas más graves que
tiene la ciudad y la ciudadanía desde el punto de vista de los valencianos, con un 13,1% de los
encuestados.

En los sucesivos barómetros municipales de los meses de diciembre de 2017 y de mayo de
2018, la limpieza ha seguido ocupando el segundo lugar en importancia estadística con un 15,6%
y un 15,0% respectivamente.
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Además, en el barómetro de febrero de 2018, centrado específicamente en factores
medioambientales, los valencianos encuestados solicitaban más personal de limpieza en un
39,3% y convenían que también la concienciación y educación es importante para un 32,8%. Así
mismo, a la hora de valorar la actuación del Ayuntamiento en cuanto a su gestión de la limpieza,
entre regular, poco o nada, se daba un resultado de casi el 60%.

Estos datos, continuamente presentes en las encuestas, y por lo tanto en las demandas de
los valencianos, tienen su reflejo en el estado de falta de limpieza de muchas calles de la ciudad y
también de solares que se encuentran en estado de abandono.

En el ámbito concreto de los barrios que conforman la Junta de Distrito de Patráix,
exponemos a continuación una serie de avenidas, calles, plazas y de solares en los que estamos
detectando continuamente estos estados de déficit de limpieza y de conservación. 

AVENIDAS, CALLES y PLAZAS.

-       Barrio de San isidro

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe presenta las siguientes propuestas de acuerdo:

PRIMERA. Que se intensifique las labores de limpieza en las avenidas, calles y plazas
expuestas en esta moción, y se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de las
mejoras conseguidas.

SEGUNDA. Que se lleven a cabo labores de adecentamiento de los solares de
titularidad pública expuestos en esta moción tal y como queda establecido en la Ordenanza
Municipal de Limpieza Urbana, y que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de
distrito de las mejoras conseguidas.

TERCERA. Que se lleven a cabo las labores de control e inspección municipal sobre
los solares de titularidad privada expuestos en esta moción según queda establecido en el
artículo 16 de la Ordenanza Municipal de Limpieza Urbana, y, en los casos que proceda,
actuar subsidiariamente según queda establecido en los artículo 17 de la Ordenanza
Municipal de Limpieza Urbana. Que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito
de las mejoras conseguidas.

CUARTA. Que atendiendo a la demandas de la ciudanía en este sentido, que se lleven
a cabo más campañas específicas de concienciación sobre los hábitos y buenas prácticas con
objeto de tener unas calles más limpias en el ámbito de los barrios de la junta de distrito de
Patráix, y que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de la planificación de
campañas a realizar.

PROPOSTA D’ACORD

 PRIMERA. Que se intensifique las labores de limpieza en las avenidas, calles y plazas
expuestas en esta moción, y se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de las
mejoras conseguidas.
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SEGUNDA. Que se lleven a cabo labores de adecentamiento de los solares de titularidad
pública expuestos en esta moción tal y como queda establecido en la Ordenanza Municipal de
Limpieza Urbana, y que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de las mejoras
conseguidas.

TERCERA. Que se lleven a cabo las labores de control e inspección municipal sobre los
solares de titularidad privada expuestos en esta moción según queda establecido en el artículo l6
de la Ordenanza Municipal de Limpieza urbana, y, en los casos que proceda, actuar
subsidiariamente según queda establecido en los artículo 17 de la Ordenanza Municipal de
Limpieza Urbana. Que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de las mejoras
conseguidas.

CUARTA. Que atendiendo a la demandas de la ciudanía en este sentido, que se lleven a
cabo más campañas específicas de concienciación sobre los hábitos y buenas prácticas con objeto
de tener unas calles más limpias en el ámbito de los barrios de la junta de distrito de Patraix, y
que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de la planificación de campañas a
realizar.

Interviene el Sr. Vicepresidente y propone la siguiente moción alternativa:

 ARGUMENTARI PER AL DEBAT

  L'equip del Govern de la Nau és plenament conscient que una de les inquietuds més
presents per a la ciutadania és la neteja dels seus barris i més després dels anys de mala gestió per
les retallades en el pressupost i la deixadesa del Partit Popular. L'equip del Govern de la Nau
considera que la neteja de la ciutat de València és prioritària i així va quedar palés en els
pressupostos de l'exercici de 2018, amb un increment pressupostari total de neteja i recollida del
4,41% sumat a l’increment del 9,50 % del pressupost de 2017, el que suposa un increment des de
2016 del 14,32%.

 I és per això que les dades corresponents a neteja són certament positives i demostren que
els successius increments pressupostaris de l’equip de la Nau donen resultats satisfactoris. 

 En el darrer baròmetre de maig, en neteja de carrers el 72,3% dels enquestats aprova la
gestió municipal i el 38,9% li dóna una nota de notable o excel·lent, amb una nota mitjana de 5,6
del total dels enquestats.

 En quant a recollida de fem el 88,1% dels enquestats aprova la gestió municipal i el 56,9%
li dóna un notable o excel·lent, amb una nota mitjana del 6,6.

  Aquestes dades demostren que les actuacions dutes a terme per l’equip de Govern ha
millorat la gestió de la neteja i de la recollida de fem a tots els barris i la percepció per part de la
ciutadania és més positiva.

 Però no només això, sinó que en neteja de carrers el 24% dels enquestats considera que
s’ha millorat en neteja i un 29,3% considera que s’ha millorat en recollida de fem.
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  També en aquest exercici s’ha incrementat en un 10,80% el rentat i manteniment de
papereres.

Amb l'increment pressupostari de 2018 s'ha pogut consolidar tots els increments
programats en els exercicis anteriors i programar millores en la recollida d’objectes vells, la
neteja de solars i zones sense urbanitzar i l’agranat manual de festius i reforç de dilluns, tal i com
es va detallar en els punts 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 22, 23, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31 i32
de la comissió de Medi Ambient de febrer de 2018, on es va entregar a tots els grups municipals
les programacions de neteja 2018 de tots els barris de València.

 Per altra banda es va presentar en totes les Juntes de Districte la programació de neteja
2018, aprovada en la darrera junta de govern de desembre de 2017 entre el mes de gener i febrer
de 2018, amb la participació dels veïns i els grup municipals, als quals també es van repartir les
programacions corresponents a l’àmbit de les seues associacions.

 Dins de les programacions que es van repartir, tant a la Comissió de Medi Ambient de
febrer de 2018, com en les successives reunions en totes les Juntes de Districte, es detalla també
els solars de manteniment municipal de cada barri i les programacions de neteja de cadascun
d’ells. Les brigades de neteja de solars i espais sense urbanitzar tenen una programació marcada
que varia, segons les necessitats de cada solar, entre setmanal, mensual, trimestral, semestral o
anual. Poden sol·licitar al seu grup municipal les programacions corresponents als barris de la
Junta de Districte.

 De la mateixa manera, els serveis d’inspecció duen a terme el seguiment dels solars de
titularitat privada i inicien expedient per instar a la neteja dels mateixos per part de la propietat en
cas de que siga necessari.

  En quant a les campanyes de conscienciació, aquestes s’han dut a terme en els darrer
trimestre en els anys 2016 i 2017 i es tornarà a dur a terme en 2018, entre els mesos d’octubre i
novembre. A aquesta campanya s’ha d’afegir un altra que es durà a terme durant el mes d’agost.

 A tot açó s’haurà de sumar el projecte de sistema de geolocalització que farà més eficient
la inspecció municipal i optimitzarà el control de la neteja i arreplegada en tots els barris.

 PROPOSTA ALTERNATIVA

Continuar amb la programació de neteja 2018 que es va presentar a totes les Juntes de
districte entre els mesos de gener i febrer de 2018, on es detalla la programació de neteja viària i
dels solars municipals i que està donant bons resultats com s’extrau de les dades dels baròmetres.

Continuar amb la inspecció municipal dels solars de titularitat provada i continuar amb
l’inici d’expedient als solars que així ho necessiten per instar al propietari a dur a terme la seua
neteja.

Continuar amb la preparació de la campanya de conscienciació de neteja que estava
programada per al mes d’agost i la campanya programada per als mesos d’octubre i novembre.
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Somés a votació es aprovat per unanimitat.  Els vots a favor: 3 Grup Compromís, 2 Grup
Socialista, 1 Grup Popular, 2 Grup Ciutadans, 1 Valencia en Comú.

 

5 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000153-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Ciutadans José Forner Cervilla, sobre aparcaments en
el barri de Creu Coberta

Por el Sr. Vicepresidente, D. Carlos Galiana, se indica que las preguntas formuladas por
los vocales han sido trasladas a los servicios municipales competentes y se han remitido a las
respuestas vía email con anterioridad al Consejo.

Por el Vocal del Grupo València en Comú, el Sr. Alfonso Ramón García, se pregunta
acerca del estado de tramitación de las subvenciones que otorga la J.M. Patraix en este año 2018.

Le contesta el Sr. Vicepresidente indicando que ya en el Informe de Presidencia ha dado
lectura de los importes asignados a la J.M. Patraix y las propuestas presentadas por distintas
asociaciones y entidades vecinales.

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000153-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal José Forner Cervilla del Grupo Ciutadans, sobre falta de
manteniment de zones esportives

Por el Sr. Vicepresidente, D. Carlos Galiana, se indica que las preguntas formuladas por
los vocales han sido trasladas a los servicios municipales competentes y se han remitido a las
respuestas vía email con anterioridad al Consejo.

Por el Vocal del Grupo València en Comú, el Sr. Alfonso Ramón García, se pregunta
acerca del estado de tramitación de las subvenciones que otorga la J.M. Patraix en este año 2018.

Le contesta el Sr. Vicepresidente indicando que ya en el Informe de Presidencia ha dado
lectura de los importes asignados a la J.M. Patraix y las propuestas presentadas por distintas
asociaciones y entidades vecinales.

7 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Por el Sr. Vicepresidente se da paso al punto del orden del día de las intervenciones
vecinales, indicando que con anterioridad a la celebración del Consejo se han tramitado las
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preguntas presentadas por registro de entrada por Asociaciones Vecinales y otras Entidades y se
ha dado traslado de las contestaciones que por los distintos servicios municipales se han
realizado. Como se viene efectuando en anteriores consejos, el traslado de los informes se ha
llevado a cabo vía correo electrónico desde el correo corporativo de la Junta Municipal de Patraix
al de las distintas AAVV.

Por las asociaciones vecinales que figuran a continuación se reiteran varias preguntas sobre
asuntos sobre los que ya se han solicitado información via registro de entrada.

Interviene en primer lugar President de la Asociación de Vecinos San Isidro.

Asunto: Limpieza calles (calle José Andreu Alabarta y aceras).

¿Cada cuánto tiempo se hace el baldeo?

Solicita se le conteste vía email. ******

En segundo lugar, interviene el Presidente de la Asociación de Vecinos Creu Coberta.

1.-Reitera la solicitud de la poda de árboles carril bici en el barrio de Creu Coberta tramo
de carril bici hospital La Fe.

2.-Solicita información sobre el servicio de atención telefónica 010 si se trata de un
servicio es gratuito? Se cobra el importe de la llamada y la publicidad indica que es gratuito.

En tercer lugar, interviene el Presidente de la Asociación de Vecinos San Vicente
Martir-Bulevar Sur.

1.-Reitera la petición de la poda de árboles carril bici en el barrio de Creu Coberta tramo de
carril bici hospital La Fe.

2.-Reitera la existencia de Falta de señalización de prohibido aparcar y aunque se llama a
la grúa pero le indican que no puede multar ni retirar coches. Solicita señalización en tierra y la
señalética correspondiente en avenida Primero de mayo y Tomas Sala plazas de aparcamiento.

A continuación expone la problemática existente en el barrio de la Cruz Cubierta del
botellón.

Toma la palabra el Sr. Vicepresidente, indicando que es una cuestión cultural y de la
sociedad. Respecto a la ordenanza de convivencia que se está redactando, a los menores no se les
pone una sanción económica, se les da cursos por el Servicio Municipal de Drogodepencia y se
cambian de cursos voluntarios a cursos con carácter obligatorio y tendrán también asistir al curso
tanto los padres como los hijos.

En cuarto lugar, interviene la Presidenta de la Asociación de Vecinos de Favara.

Agradece desde la Asociación de Vecinos que por el Ayuntamiento se hayan realizado
actuaciones para que el Ministerio de Fomento vuelva a realizar una dotación y prevea que se
ponga en el cauce del Río Turia la Subestación Eléctrica de Patraix.
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Así también, desde la Asociación, agradece personalmente al Sr. Vicepresidente, D. Carlos
Galiana Llorens, las actuaciones realizadas desde su Concejalía para el cierre del Bar Daysi.

Por último, el Sr. Vicepresidente indica que se dará traslado de las preguntas a los servicios
municipales competentes, remitiéndose vía email las contestaciones.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 22 horas y 5 minutos ,
extendiéndose la presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como
secretario doy fe.

EL VICEPRESIDENT                                                         LA SECRETARIA


